
Proposition medlemskap i SLK och dess rasklubbar

Bakgrund
På Kennelfullmäktige uppdagades att specialklubbar räknar sina medlemmar på olika sätt
och att det berodde på hur medlemskapet i specialklubb och rasklubb är organiserat i
respektive klubb. För SLK som bara räknar varje medlem en gång oavsett hur många
medlemskap medlemmen har så innebar det att vi har färre medlemmar och därmed har
färre röster än en specialklubb som räknar antalet medlemskap. Vi har i dagsläget även en
medlemskategori som egentligen inte finns enligt SLK stadgar. De som bara är medlemmar i
SLK då de inte har valt en specialklubb. Det har även varit diskussioner om vår
medlemstidning. Ett förslag kan vara att medlemmen själv väljer om den vill ha ett
medlemskap med tidning (Specialklubb) eller enbart rasklubbsmedlemskap utan tidning.

HUS har diskuterat olika alternativ och känner att även om det är viktigt att få till ett
medlemskap som passar våra medlemmar och som ger oss bättre möjligheter att påverka
på KF så är det ett beslut som kräver eftertanke och konsekvensanalys.

Huvudstyrelsen föreslår att:
- Fullmäktige ger HUS i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp som arbetar med frågan under
2024 och presenterar ett förslag till SLK fullmäktige 2025.


